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PROTOKÓŁ Nr 18/2019 

z posiedzenia Komisji Głównej 

Rady Miasta Krakowa 

28 października 2019 r. 

Posiedzenie rozpoczęło się w sali 303 o godz. 15.00, uczestniczyli w nim członkowie 

Komisji oraz goście zgodnie z załączonymi listami obecności. 

Ad. 1.  

Otwarcie posiedzenia, ewentualne zmiany porządku obrad. 

Posiedzeniu przewodniczył Dominik Jaśkowiec - Przewodniczący Komisji Głównej 

Rady Miasta Krakowa, który po powitaniu zebranych stwierdził quorum uprawniające do 

podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

Następnie przedstawił proponowany porządek i zapytał o uwagi do zaproponowanego 

porządku posiedzenia Komisji.  

Nie zgłoszono uwag do porządku posiedzenia doręczonego wraz z zawiadomieniem 

o zwołaniu posiedzenia, posiedzenie przebiegało wg następującego porządku: 

1. Otwarcie posiedzenia, ewentualne zmiany porządku obrad. 

2. Omówienie porządku obrad XXVIII sesji Rady Miasta Krakowa, na środę 6 listopada 

2019 r. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Oświadczenia, komunikaty. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 2.  

Omówienie porządku obrad XXVIII sesji Rady Miasta Krakowa, na środę 6 listopada 

2019 r. 

 

Przewodniczący zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku obrad XXVIII sesji Rady 

Miasta Krakowa. 

Antoni Fryczek – Sekretarz Miasta Krakowa zwrócił się z prośbą o zdjęcie 

z zaproponowanego porządku obrad sesji pkt 4: „Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na 

temat skutków gospodarczych i społecznych ewentualnego wygaszenia wielkiego pieca 

w krakowskim oddziale ArcelorMittal – wraz z dyskusją”, ponieważ aktualnie nie ma 

zagrożenia wygaszenia wielkiego pieca w krakowskim oddziale ArcelorMittal. 

Włodzimierz Pietrus zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad pkt 80 tj. projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/370/92 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 czerwca 1992 r. 

w sprawie ustanowienia Medalu “CRACOVIAE MERENTI” za zasługi dla Miasta Krakowa 

(z późn. zm.) – druk nr 747. 

W dyskusji udział wzięli: Andrzej Hawranek oraz Adam Migdał. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z zaproponowanego porządku 

obrad sesji pkt 4. 

Komisja w głosowaniu, w obecności 11 członków Komisji, 5 głosami „za zdjęciem punktu”, 

przy 5 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”, nie zdjęła punktu z porządku obrad sesji. 

Adam Migdał zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 

Wniosek został przyjęty w głosowaniu 7 głosami „za”, przy 2 „przeciw” i 2 „wstrzymujących 

się”. 

W związku z powyższym Przewodniczący ponownie poddał pod głosownie wniosek o zdjęcie 

pkt 4: „Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat skutków gospodarczych 

i społecznych ewentualnego wygaszenia wielkiego pieca w krakowskim oddziale 

ArcelorMittal – wraz z dyskusją” z porządku obrad sesji. 



Za wnioskiem głosowało 8 osób, przeciw 3, 0 wstrzymało się od głosu.  

W związku z powyższym Komisja zdjęła pkt 4 z zaproponowanego porządku obrad sesji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z zaproponowanego porządku 

obrad sesji projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/370/92 Rady Miasta 

Krakowa z dnia 12 czerwca 1992 r. w sprawie ustanowienia Medalu “CRACOVIAE 

MERENTI” za zasługi dla Miasta Krakowa (z późn. zm.) – druk nr 747 

Komisja w głosowaniu, w obecności 11 członków Komisji, 4 głosami „za zdjęciem punktu”, 

przy 4 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się”, nie zdjęła punktu z porządku obrad sesji. 

W związku z brakiem innych wniosków dotyczących zmiany zaproponowanego porządku 

obrad sesji, Przewodniczący stwierdził, że Komisja Główna uzgodniła 

porządek obrad XXVIII sesji Rady Miasta Krakowa 

na środę 6 listopada 2019 r.  

(Omówiony porządek obrad sesji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

Porządek obrad sesji zostanie ewentualnie poszerzony o projekty uchwał zgłoszone przez 

Prezydenta lub kluby radnych w trybie art. 20 ust. 5 i 6 ustawy o samorządzie gminnym, 

o czym Przewodniczący obradom powiadomi Radę Miasta Krakowa po rozpoczęciu sesji.  

 

Ad. 3. 

Sprawy bieżące. 
 

Komisja wysłuchała mieszkańca, który poinformował, że podczas XXVII sesji Rady Miasta 

Krakowa dwóch mieszkańców nie zostało dopuszczonych do głosu, mimo złożenia 

w sekretariacie Kancelarii Rady Miasta Krakowa wniosków o udzielenie głosu w związku 

z jednym z projektów uchwał.  

W dyskusji udział wzięli: Dominik Jaśkowiec – Przewodniczący Rady Miasta Krakowa, 

Sławomir Pietrzyk – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Krakowa i Łukasz Gibała. 

Sławomir Pietrzyk – który prowadził obrady XXVII sesji Rady Miasta Krakowa 

poinformował, że udzielił głosu wszystkim mieszkańcom, których wnioski o zabranie głosu 

otrzymał. 

Przewodniczący m.in. poinformował, że sprawa zostanie wyjaśniona. Poprosił o formalne 

zwrócenie się w tej sprawie i wówczas zostanie udzielona odpowiedź.  

W związku z prośbą Radnego Łukasza Gibały zapewnił także, że udzielona odpowiedź 

zostanie przekazana do wiadomości wszystkim klubom radnych. 

Przewodniczący zwrócił się również z prośbą o wskazanie przedstawiciela Klubu Radnych 

„Przyjazny Kraków” do udziału w Forum Przyszłości Rad Dzielnic, które rozpoczyna prace. 

 

Ad. 4. 

Oświadczenia, komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

Ad. 5. 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji o godz. 15.20 

zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Dominik Jaśkowiec 

Protokół sporządziła 

Jadwiga Jaskiernia 


